

Title (en)

Method of processing flooky fibres, and apparatus therefor.

Title (de)

Verfahren zum Behandeln von Faserflocken und Vorrichtung zu dessen Durchführung.

Title (fr)

Procédé pour le traitement des flocons de fibres et dispositif pour la mise en oeuvre de ce procédé.

Publication

**EP 0113819 A2 19840725 (DE)**

Application

**EP 83110949 A 19831103**

Priority

CH 744382 A 19821221

Abstract (en)

Fibre tufts are introduced with a first airstream into a collecting shaft (12) and removed therefrom at an exit point (27). On the one hand, the discharged fibre material (16) is formed into tufts of a suitable shape. On the other hand, the air of the first airstream is passed through a bypass (21) and used for forming a second airstream which is used for the continued transportation of the tufts formed. This results in a saving of energy for moving the airstreams. In particular, the amount of transportation air flowing outward is significantly reduced and consequently relatively high costs for cleaning such air are also appreciably reduced. <IMAGE>

Abstract (de)

Gemäß vorliegender Erfindung werden Faserflocken mittels eines ersten Luftstromes in einen Ablagerungsschacht (12) eingebracht und diesem an einer Austrittsstelle (27) wieder entnommen. Gemäß der Erfindung wird einsteils das entnommene Fasermaterial (16) zu Flocken geeigneter Form gebildet. Andernteils wird die Luft des ersten Luftstromes über eine Umleitung (21) geführt und zum Bilden eines zweiten Luftstromes, der zum Wegtransport der gebildeten Flocken dient, verwendet. Dadurch resultieren die Vorteile einer Einsparung von Energie für das Bewegen der Luftströme. Insbesondere ist die Menge der nach außen fließenden Transportluft wesentlich kleiner und sind somit die relativ hohen Kosten für die Reinigung solcher Luft ganz erheblich reduziert.

IPC 1-7

**D01G 23/02**

IPC 8 full level

**D01H 11/00** (2006.01); **D01G 23/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**D01G 23/02** (2013.01)

Cited by

DE3912565A1; FR2657361A1; DE102008003099A1; FR2766846A1; US6085389A; FR2621600A1; GB2210908A; GB2210908B; DE3928280A1; US5083345A; DE3928280C2; WO9907929A1; WO2006047897A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0113819 A2 19840725; EP 0113819 A3 19840822; JP S59116429 A 19840705**

DOCDB simple family (application)

**EP 83110949 A 19831103; JP 23804983 A 19831219**